
SPÖLAND VÄNNÄS IF   2017-03-14 

 

Konstituerande möte 

 

Närvarande: 

Katarina Martinsdotter-Frohm, ordförande 

Peter Saari, vice ordförande och innebandysektionen 

Kristina Hellgren, kassör 

Therese Sandström, sekreterare 

Fredrik Lundberg, fotbollssektionen 

Viktoria Lundgren, ledamot 

Linda Timner, ledamot 

 

 

1. Mötets öppnande. 

 

2. Val av justerare. 

     Till justerare valdes  

 

3. Val av sekreterare. 

     Sittande sekreterare, Therese Sandström, väljs. 

     Val av ordförande. 

     Sittande ordförande, Katarina Martinsdotter-Frohm, väljs. 

 

4. Dagordningens godkännande. 



     Dagordningen godkänns. 

 

5. Konstituering. 

     Styrelsens sammansättning 2017: 

     Katarina Martinsdotter-Frohm, ordförande 

     Kristina Hellgren, kassör 

     Therese Sandström, sekreterare 

     Peter Saari, vice ordförande (och innebandysektionen) 

     Patrik Öbrell, ledamot (fotbollssektionen) 

     Göran Westerlund, ledamot (badmintonsektionen) 

     Göran Nilsson, ledamot (skidsektionen) 

     Carina Myrman, ledamot (bingosektionen) 

     Viktoria Lundgren, ledamot 

     Linda Timner, ledamot 

 

6. Firmatecknare 

    Ordförande Katarina Martinsdotter-Frohm (personnr), kassör Kristina Hellgren (personnr)  

    och föreningens kanslist Carina Felixon (personnr) utsågs av styrelsen var för sig till  

    firmatecknare. 

      

 

7. Delegationsordning. 

     Delegationsordning diskuteras, och styrelsen jobbar mot en sådan. 

 

8. Övriga frågor 

     Förrådsbyggnad - Ersättningsbyggnad? Förslag på var dessa förråd skall placeras är 



     1 byggnad i Vännäs vid IP, med plats för tält och stolar och 1 byggnad i Vännäsby vid 

     fotbollsplanen/omklädning.  Katarina tar kontakt med Per på Vännäs Fastigheter. 

     Träningstider. Peter träffar kommunens föreningsutvecklare Johan ang fördelning  

     av träningstider. Katarina tar kontakt med Tore på Samhällsbyggnadsförvaltningen ang 

     lokaler och nycklar. 

     Städdag? Styrelsen föreslår en städ- och inventeringsdag på Vännäs IP. Fotbollssektionen  

     tar hand om detta. 

     Herrlag fotbollsseniorer. STYRELSEN BESLUTAR att inte ha ett seniorlag herrar i DM. 

     Funderingar och diskussioner kring ev samarbete med annat lag. Viktoria gör en 

     inventering av befintliga seniorspelare. 

     Föreningsutveckling. SISU kontaktas för hjälp med handlingsplan. 

 

9. Nästa möte. 

    Nästa möte 9 april 18.30,  

    Kommande möten: 7 maj 18.30 Festplatsen, 18 juni 18.30 Festplatsen. 

 

10. Mötets avslutande. 

 

 

 

 

Katarina Martinsdotter-Frohm    Therese Sandström 

ordförande      sekreterare 

 

 

      


